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ZAPISNIK 
8. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke održane  

31. ožujka 2022. godine  
 

Sjednicu je u 9,35 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj. 
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 26 članova Gradskog 

vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.  
Naknadno je sjednici pristupilo pet članova Gradskog vijeća tako da je sjednici bio 

nazočan ukupno 31 član Gradskog vijeća. 
 
Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Danijela Bradamante, Ljiljana 

Cvjetović, Kristian Čarapić, Iva Davorija, Danijel Imgrund, Nikola Ivaniš, Štefica Jagić Rađa, 
Željko Jovanović, Petra Karanikić, Stipo Karaula, Maša Magzan, Petra Mandić, Sabina 
Marov, Tajana Masovčić, Tea Mičić Badurina, Marijan Mihajić, Duško Milovanović, Mile 
Opačić, Josip Ostrogović, Petar Petrinić, Nadja Poropat, Ivana Prica, Marin Račić, Iva 
Rinčić, Adrijano Rogić, Robert Salečić, Marijan Šegota, Davor Štimac, Ana Trošelj, Vedran 
Vivoda i Nebojša Zelič. 

 
Sjednici nije bio nazočan član Gradskog vijeća Aleksandar-Saša Milaković. 
 
Na zapisnik 7. sjednice Gradskog vijeća održane 24. veljače 2022. godine nije bilo 

primjedbi. 
 
• UVODNE OBAVIJESTI: 

 
Sukladno odredbi članka 12. Poslovnika Gradskog vijeća, predsjednica Gradskog 

vijeća Ana Trošelj je izvijestila da članovima Gradskog vijeća Željki Matković i Marinu 
Miletiću mandat u Gradskom vijeću miruje, a da je mandat započeo njihovim zamjenicima 
kako slijedi: 

Članica Gradskog vijeća Željka Matković dana 14. ožujka 2022. godine podnijela je 
pisani zahtjev kojim je stavila u mirovanje svoj mandat u Gradskom vijeću Grada Rijeke.  

Željka Matković izabrana je za članicu Gradskog vijeća Grada Rijeke s kandidacijske 
liste političke stranke HRVATSKA DEMOKRATSKA ZAJEDNICA - HDZ. 

Na temelju članka 81. stavka 2. Zakona o lokalnim izborima, politička stranka  
HRVATSKA DEMOKRATSKA ZAJEDNICA – HDZ odredila je da će članicu Gradskog vijeća 
kojoj mandat u Gradskom vijeću Grada Rijeke miruje zamijeniti Stipo Karaula, neizabrani 
kandidat pod rednim brojem 31. kandidacijske liste političke stranke HDZ. 

 
Član Gradskog vijeća Marin Miletić dana 16. ožujka 2022. godine podnio je pisani 

zahtjev kojim je stavio u mirovanje svoj mandat u Gradskom vijeću Grada Rijeke.  
Marin Miletić izabran je za člana Gradskog vijeća Grada Rijeke s kandidacijske liste 

političke stranke MOST. 
Na temelju članka 81. stavka 2. Zakona o lokalnim izborima, politička stranka MOST 

odredila je da će člana Gradskog vijeća kojem mandat u Gradskom vijeću Grada Rijeke 
miruje zamijeniti Marijan Šegota, neizabrani kandidat pod rednim brojem 10. kandidacijske 
liste političke stranke MOST. 

 
Predsjednica Gradskog vijeća zaključno je izvijestila da su ispunjeni uvjeti da 

dužnost članova Gradskog vijeća Grada Rijeke počnu obnašati Stipo Karaula i Marijan 
Šegota. 

Nakon što je Gradsko vijeće primilo na znanje obavijest, predsjednica Gradskog 
vijeća je pročitala tekst svečane prisege, a članovi Gradskog vijeća Stipo Karaula i Marijan 
Šegota dali su pred Vijećem prisegu i tekst svečane prisege potpisali. 
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Predsjednica Gradskog vijeća zatim je obavijestila Gradsko vijeće: 
- da je Klub HDZ-a dostavio obavijest da je došlo do promjena u sastavu tog 

Kluba, u kojem je sada umjesto Željke Matković Stipo Karaula. 
- da je u Gradskom vijeća osnovan novi Klub članova Gradskog vijeća. Naziv 

Kluba je Klub vijećnika IDS-HSU-SDSS, članovi Kluba su Tajana Masovčić 
(IDS), Ljiljana Cvjetović (HSU) i Mile Opačić (SDSS), a predsjednica Kluba je 
Tajana Masovčić. 

 
• AKTUALNI SAT  

 
1. TAJANA MASOVČIĆ je uputila pitanje zamjenici Gradonačelnika Sandri Krpan, vezano 
za organizaciju produženog boravka za učenike budućih trećih razreda u Osnovnoj školi 
Zamet u predstojećoj školskoj godini 2022./2023. Iznijela je kako je Osnovna škola Zamet 
do  2019./2020. godine redovno organizirala nastavu u produženom boravku za djecu od 
prvog do četvrtog razreda. Zbog tada važećih epidemioloških mjera i u skladu sa 
preporukama nadležnog ministarstva, privremeno je obustavljen produženi boravak za 
polaznike trećeg i četvrtog razreda, a Škola nažalost nije bila u mogućnosti organizirati 
produženi boravak za te učenike zbog nedostatka prostornih mogućnosti i broja učiteljica. 
Svi roditelji učenika drugih razreda, njih 40, koji su i ovogodišnji korisnici usluge produženog 
boravka, iznimno su zainteresirani za nastavak korištenja te usluge u trećem i u četvrtom 
razredu pa je interesira da li postoji mogućnost da se udovolji zamolbi roditelja da se u 
Osnovnoj školi Zamet organizira produženi boravak za polaznike budućih trećih razreda? 

 
Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je odgovorila da se u osnovnim školama 
Grada Rijeke produženi boravak i cjelodnevna nastava odvijaju kao odgovor na potrebe 
suvremenog obiteljskog života, u kojem poslovne obveze roditelja traže od škole 
preuzimanje sve veće uloge u brizi, obrazovanju i odgoju svih učenika. Sigurna je da svi 
dobro znaju da se produženi boravak i cjelodnevna nastava u školama Grada Rijeke 
provodi već više od 25 godina, a u Proračunu za 2022. godinu osigurano je 8,2 milijuna 
kuna za plaće koje je potrebno izdvojiti za pružanje usluga u produženom boravku. Broj 
skupina se već dugi niz godina nije mijenjao, pa tako se i ove godine sufinanciraju 82 
skupine, od toga 80 skupina u školama u kojima je Grad Rijeka osnivač te dvije skupine u 
školama drugih osnivača. Do pojave pandemije, u ove programe bilo je uključeno više od 
2.000 učenika, a zbog provođenja epidemioloških mjera, taj broj je smanjen na oko 1.600 
učenika. Obzirom na epidemiološke mjere, kako bi se smanjilo miješanje učenika, 
prvenstveno su obuhvaćeni učenici I. i II. razreda, a samo u nekim manjim školama bili su 
uključeni i učenici III. i IV. razreda. 

Osnovna škola Zamet, o kojoj je govorila vijećnica Masovčić, ima četiri skupine 
produženog boravka, poput drugih velikih škola Grada Rijeke, osim onih koje provode 
cjelodnevnu nastavu. Ponovila je kako je ove godine taj broj smanjen zbog obveze 
pridržavanja epidemioloških mjera. Navela je kako su upravo završene predbilježbe za 
upise u prvi razred, pa će se u narednom periodu vidjeti koliko je zainteresiranih roditelja za 
nastavu u  produženom boravku.  

Osobno smatra da treba sve učiniti da taj obuhvat bude sve veći i to ne samo u OŠ 
Zamet, nego i ostalim riječkim  školama za učenike od I. do IV. razreda. Tom prilikom treba 
voditi računa o proračunu i zadanom financijskom planu. Smatra da sva djeca trebaju imati 
jednaku dostupnost i uvjete koji su potrebni za organizaciju produžene i cjelodnevne 
nastave, a svi  učitelji koji rade u produženom boravku, ne samo u Gradu Rijeci nego i u 
ostalim jedinicama lokalne samouprave, moraju biti na plaći Ministarstva znanosti i 
obrazovanja jer se jedino na taj način može osigurati da tu uslugu na razini Republike 
Hrvatske imaju svi pod istim uvjetima i da cijena produženog boravka u Rijeci ne bude veća 
ili manja u odnosu na neke druge gradove. Važno je da se teret plaća učitelja produženog 
boravka i cjelodnevne nastave skine sa Proračuna Grada Rijeke, kako bi se taj novac 
mogao preusmjeriti u podizanje standarda škola. 
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2. MAŠA MAGZAN je postavila pitanje vezano uz reakciju Grada Rijeke na predložene 
izmjene i dopune Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju. Ustvrdila je da je hrvatska 
javnost već jasno reagirala protiv predloženih izmjena pa su tako brojni roditelji i odgajatelji, 
profesionalna udruženja, udruge i sindikati govorili o nemalom broju spornih pitanja, 
međutim, najveće pitanje i najveći problem je zapravo ukidanje Državnog pedagoškog 
standarda. Kako bi se smanjile porazne brojke obuhvata djece u hrvatskim vrtićima, koje su 
na začelju Europe, a obaveze su prema dokumentima koje je Hrvatska potpisala, ide se na 
ukidanje Državnog pedagoškog standarda. To u praksi znači da zapravo neće biti  
regulacije o tome koliko je velik prostor, koliko je u vrtićkoj skupini djece, koje su sigurnosne 
odredbe i tako dalje. Naravno, jasno je da je riječ o zakonu na nacionalnoj razini, međutim, 
valja pričati o tome i postaviti pitanja iz razloga što je funkcioniranje i financiranje vrtića, 
odnosno sustava predškolskog odgoja i obrazovanja isključivo u ingerenciji jedinica lokalne 
samouprave. To konkretno znači da će se problemi koji će se izroditi iz zakonskih odredbi, 
preliti na lokalnu razinu i morat će se sa lokalne razine rješavati. Konkretno, pitanja koja je 
zanimaju su sljedeća: kako i kada je Grad kao prijatelj djece i mladih reagirao na javnu 
raspravu o predloženim izmjenama i dopunama Zakona, kakve su očekivane implikacije 
novih zakonskih odredbi te na koji način Grad Rijeka planira rješavati pitanje ukidanja 
Državnog pedagoškog standarda i još jedne novosti, a to je da će mreža dječjih vrtića 
dolaziti sa nacionalne razine?  

 
Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je u odgovoru istaknula da je Grad Rijeka 
grad koji se pridržava Državnog pedagoškog standarda, što su istakli i predstavnici 
sindikata koji su došli iz Zagreba kada su vođeni pregovori o povećanju plaća zaposlenika 
dječjih vrtića koji djeluju u Rijeci. Upravo su Rijeku istaknuli kao dobar primjer u odnosu na 
primjerice Grad Zagreb, gdje nema pridržavanja pedagoških standarda. Smatra da Hrvatski 
sabor zasigurno neće donijeti nekakve zakone koji će omogućiti da se djecu stavi u 
nekakve krajnje neprimjerene prostorije, ali bi mogla biti dozvoljena nekakva fluktuacija u 
određenom postotku, jer ne dođu sva djeca svaki dan u vrtić. Sve to ne bi smjelo opteretiti 
odgajateljice i odgajatelje na način da rade iznad svojih mogućnosti, jer je vrlo važno 
preuzeti odgovornost za dijete. Zna se kako je to težak posao.  

Nju osobno, kao osobu iz struke, brine prijedlog da u vrtićima mogu raditi i osobe 
koje su završile razrednu nastavu. Smatra da se oko toga struka mora jasno očitovati i u 
tom smislu je pružena potpora odgajateljicama i odgajateljima, jer smatra da to ne može biti 
omogućeno bez nekakve dodatne edukacije. I u Rijeci i u ostalim jedinicama lokalne 
samouprave je prisutan manjak odgajateljica i odgajatelja i potrebno je puno više educiranih 
osoba koje će se baviti odgojem djece. Osobno smatra da to ne mogu biti učitelji razredne 
nastave, jer isto tako odgajatelji i odgajateljice ne mogu raditi u školama od prvog do 
četvrtog razreda. Misli da je jako bitno da struka reagira i da zaštiti kolegice i kolege koji 
rade u vrtićima koji su namijenjeni predškolskom uzrastu.  

Od početka stupanja na dužnost do sada ono na čemu se kontinuirano radilo, a što 
je prepoznato i od javnosti, je upravo zbrinjavanje djece. Kada se utvrdilo da je ostalo puno 
neupisane djece i to upravo jasličkog uzrasta, pregledani su svi vrtići i dodatno je upisano 
stotinu djece. Već sada može najaviti da se promišlja da se i na području Kampusa otvori 
jedan vrtić, zahvaljujući i rektorici Sveučilišta u Rijeci, koja je vezano za tu ideju izašla u 
susret pa joj se i javno zahvaljuje. Poslana je i dokumentacija za otvaranje vrtića Baredice, 
odnosno  dodatnog prostora za djecu iz Centra odgoja i obrazovanja.  

Znači, ne čeka se nova pedagoška godina nego se tijekom cijele godine radi na 
tome da se osiguraju dodatni prostori. Sada je u tijeku elektronički upis  i smatra da će 
Rijeka time opet napraviti značajan iskorak. 

 
MAŠA MAGZAN je dodatno iznijela kako će se prihvaćanje predloženih zakonskih odredbi 
sigurno odraziti na kvalitetu, te je zatražila i pisani odgovor na pitanja što se zapravo do 
sada poduzelo i što se namjerava poduzeti kako bi se ovi problemi rješavali. 

 
3. IVA RINČIĆ se nadovezala na pitanje koje je postavila na sjednici Vijeća 24. veljače o 
posebnim novčanim nagradama ili bonusima za uspješan rad djelatnika gradske uprave za 
2021. godinu, na koje joj je Gradonačelnik odgovorio samo za period nakon preuzimanja 
mandata. Dan kasnije, isto pitanje postavila je i pisanim putem, nakon čega joj je 
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odgovoreno da se radi o osjetljivim podacima u smislu Opće uredbe o zaštiti podataka i 
Zakona o provedbi Opće uredbe te je zatraženo službeno mišljenje Agencije za zaštitu 
osobnih podataka o tome da li joj se može dati takva informacija, čime je formalno 
ispunjena obaveza davanja odgovora u roku od osam dana, a da nije odgovoreno na 
pitanje za koja radna mjesta su nagrade isplaćene, o kojim je iznosima riječ, koliko je točno 
bilo takvih nagrada, po kojim kriterijima i da li su za njih ispisana rješenja o isplati.  

Navela je kako su prije nekoliko dana objavljene plaće za radna mjesta vatrogasaca, 
a isto tako je gradonačelnik za ovom govornicom govorio o nekakvoj nagradi koja je tijekom 
prošle godine isplaćena informatičaru zbog uvećanog obima rada, pa ne vidi razlog da se 
ne objave nagrade i bonusi djelatnicima uprave. Upitala je Gradonačelnika koji je konkretno 
sada rok za dobivanje odgovora na spomenuto pitanje? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je vijećnica na prošloj sjednici 
Gradskog vijeća pitala oko nagrada koje su isplaćene djelatnicima gradske uprave, na koje 
joj je on vrlo jasno odgovorio kako je od njegovog stupanja na dužnost isplaćena jedna 
takva nagrada zaposleniku Zavoda za informatičku djelatnost, koji se posebno istaknuo oko 
izrade potvrda koje su bile potrebne u doba COVID-a i lockdowna, kada je bilo potrebno 
izraditi  propusnice za odlazak iz Grada Rijeke u okolne općine i gradove ili bilo gdje na 
teritoriju Republike Hrvatske. Kako je tih potvrda bilo izuzetno puno, bilo je i puno 
prekovremenog rada jer je taj sustav tek nekoliko tjedana kasnije profunkcionirao na 
nacionalnom nivou.  

Vezano za sljedeće pitanje vijećnice, naveo je kako se radi o podacima koji su pod 
određenom zaštitom Agencije za zaštitu osobnih podataka, pa je toj Agenciji upućen dopis. 
Agencija se ovaj tjedan očitovala i svi zatraženi podaci bit će dostavljeni u pisanom 
odgovoru u najkraćem mogućem roku. Dodao je kako mu se čini da je, uz spomenutu 
isplatu, takvih isplata u 2021. bilo još osam, o čemu će detaljnije biti navedeno u pisanom 
odgovoru. Iznio je kako se ništa ne skriva jer je sve isplaćeno sukladno pravilnicima 
gradske uprave tako da tu nema ničeg spektakularnog.  

 
IVA RINČIĆ je dodala da se, s obzirom na mišljenje Povjerenika o Zakonu o pravu na 
pristup informacijama, kada se radi o raspolaganju javnim sredstvima, što je ovdje slučaj, 
ime i prezime fizičke osobe ne smatra zaštićenim osobnim podatkom, a ona čak nije ni 
tražila imena i prezimena nego radna mjesta, kriterije i iznose. 

 
4. DAVOR ŠTIMAC je iznio kako je do 21. srpnja prošle godine Gradonačelnik obavljao 
dužnost predsjednika Turističke zajednice grada Rijeke i Turističkog vijeća. To je funkcija 
koju bi on trebao obavljati po zakonu, ali prema onome što se moglo vidjeti u Službenim 
novinama Primorsko-goranske županije on tu funkciju više ne obavlja. Na tu funkciju je 
umjesto njega imenovan predstavnik Komunalnog društva Autotrolej gdin Vojko Obersnel, 
što je iznenadilo.   

Zanima ga kako je do toga došlo i zbog čega je Gradonačelnik tu funkciju prepustio 
predstavniku Autotroleja? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je točno da je po odluci Turističkog 
vijeća Turističke zajednice Grada Rijeke gospodin Vojko Obersnel izabran za predsjednika. 
Naime, uz brojne obveze koje obavlja, ocijenio je da je to još jedna dužnost, jedna obveza 
koju je do njegovog izbora obnašao gdin Vojko Obersnel. To je nešto u čemu je on ostavio 
trag. 

Iznio je kako je Rijeka prije desetak godina na turističkoj karti ostvarivala vrlo dobre 
rezultate i njegova zasluga u tome je definitivno velika, od dovođenja kruzera do 
redefiniranja grada Rijeke kao turističke destinacije na mapi Hrvatske. O tome govore i 
brojevi koji su i u ova prva dva mjeseca za oko 18% bolji nego rekordne 2019. godine. 
Definitivno je grad Rijeka, uz nove turističke investicije koje su evidentne, poput 105 milijuna 
eura vrijednoga projekta na Kostabeli, Hilton hotela koji ostvaruje vrlo dobar turistički 
promet, stavljen u sam vrh hotelskog smještaja u vansezonskom razdoblju. Ocijenio je da je 
prijedlog KD Autotrolej da ga zastupa Vojko Obersnel opravdan i po njegovom mišljenju on 
tu dužnost obavlja kao što ju je obavljao u vrijeme kada je bio Gradonačelnik, čitavu 2021. 
godinu, od 2000. do 2021. godine. 
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DAVOR ŠTIMAC je iznio kako mu nije odgovoreno na pitanje jer prema Zakonu, kao 
predstavnik Autotroleja, trebao bi biti tamo zaposlen, pa ga zanima da li je gospodin 
Obersnel zaposlen u Autotroleju ili je po nekoj drugoj osnovi na tom mjestu, te je zatražio 
pisani odgovor na pitanje. 

 
5. TEA MIČIĆ BADURINA je iznijela kako je u kolovozu i rujnu prošle godine postavila 
pitanje vezano za problem parkiranja u krugu KBC-a Rijeka i smanjivanja cijene parkiranja 
odnosno ukidanja naplate parkiranja za onkološke bolesnike. Tada joj je Gradonačelnik 
odgovorio kako su u tijeku pregovori, da se rade analize koje su potrebne radi dobivanja 
kvalitetnijih zaključaka na tu temu i da će o tome pravovremeno obavijestiti javnost. S 
obzirom da je od tada prošlo više od pola godine, zanima je koje su analize dosad učinjene 
i koliko su daleko stigli pregovori vezano uz naplatu načina parkiranja u krugu KBC-a? 

 
Zamjenik Gradonačelnika GORAN PALČEVSKI je odgovorio kako problem parkiranja 
unutar KBC postoji od kada se on zaposlio u KBC-u, odnosno od 1985. godine. Naplata 
parkiranja je vrlo složen problem, ali još opasniji problem je protok prometa kroz KBC, 
pogotovo prolaska kola hitne pomoći i drugih interventnih vozila. 

Oko 2015. – 2016. godine počela je naplata parkiranja unutar KBC-a. Početkom 
pandemije, kako bi se smanjio pritisak na parkirališta, donesena je zajednička odluka KBC-
a i Grada Rijeke o povećanju cijene parkiranja. Međutim, procjena je očito bila potpuno 
kriva. Osobno se ne slaže da cijena parkiranja unutar KBC-a bude najskuplja po satu, bez 
da se poduzmu neke druge mjere kojima će se regulirati parkiranje unutar KBC-a.  

Na tu temu imao je desetak sastanaka sa predstavnicima KBC-a, sa suradnicima i 
predstavnicima komunalnog poduzeća i koje god se rješenje predložilo, istaknuto je kako će 
to dovesti do novih i još većih problema što se tiče parkiranja, protočnosti i cijene unutar 
KBC-a. O cijeni se može jako puno pričati, može se postaviti pitanje ulaganja Grada Rijeke 
odnosno komunalnog društva u parkiranje, tko sve koristi parkiralište, da li samo građani 
Rijeke ili i građani Primorsko-goranske županije i Istarske županije. Naravno da će uvijek 
biti razloga za i protiv. Dogovor oko promjene cijene parkiranja bio je skoro postignut, nakon 
čega su iskrsnuli neki momenti koji su tu odluku poništili. U razgovorima sa predstavnicima 
KBC-a vidjelo se da postoji samo jedan način na koji će se regulirati parkiranje, a to je 
povećanje broja parkirnih mjesta unutar KBC-a. Preseljenjem Dječje bolnice s Kantride na 
Trsat riješit će se problem parkiranja na Kantridi. 

Izgradnjom garaža u okviru nove Dječje bolnice na Trsatu nestat će problem 
parkiranja na lokalitetu Sušak i ostat će problem lokaliteta Rijeka. Kako određene obaveze 
komunalnih društava u idućoj godini prestaju sredinom iduće godine, već se sada radi na 
projektima za izgradnju novih parkirnih mjesta za zaposlenike i za pacijente, kojima je to 
najpotrebnije. 

Što se tiče uvođenja različitosti u plaćanju naknade za parkiranje po pojedinim 
skupinama bolesnika, iznio je da je to tema o kojoj se može jako puno pričati. Međutim, u 
kontaktima sa strukom odnosno sa psiholozima, psihijatrima i stručnjacima iz javnog 
zdravstva savjetovano im je da ne rade razlike između pojedinih skupina bolesnika jer to 
može imati loš odjek. Također, pitanje je tko bi radio tako nešto jer za to je potrebna i 
dozvola sindikata u Kliničkom bolničkom centru, jer se ne može medicinskim sestrama 
nametnuti da uz svoj posao potvrđuju još i karte. Obećao je da će do ljeta svi biti 
obaviješteni o koracima koji će biti poduzeti u vezi povećanja parkirnih mjesta, čime bi se 
sigurno riješio i taj problem. 

 
TEA MIČIĆ BADURINA je ponovila ono što je rekla i prošli put u osvrtu na odgovor 
Gradonačelnika vezano upravo za razlike koje se javljaju između pacijenata. Poznato je da 
su raznovrsne kategorije pacijenata ili građana koji ulaze u krug riječkog KBC-a, bilo da se 
radi o zaposlenicima koji imaju povlaštene karte, što isto može biti dosta upitno jer je taj 
prostor namijenjen prvenstveno za parkiranje pacijenata, međutim, nije isto ako netko dolazi 
samo izvaditi krv, pregledati madež ili na bilo kakvu dijagnostičku pretragu takvog tipa ili ako 
onkološki bolesnici dolaze na kemoterapiju i tamo se zadržavaju jedan do dva tjedna po 
nekoliko sati i svaki puta kada dođu plaćaju 50 kn parking. Smatra da je to ipak nešto 
drugačije od standarda i da se na tome treba malo više poraditi. 
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6. VEDRAN VIVODA je iznio da su stručne osobe Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav još 2015. godine, odmah nakon dojave građana, u ulici Milana Rustenberga, 
jugozapadno od kućnog broja 5 i 7, ustanovile da se zid opasno nagnuo i da postoji 
opasnost da se cijeli segment zida uruši. Kao privremenu mjeru za zaštitu prolaznika, 
uklonili su svu postojeću komunalnu opremu te postavili obavijest, traku upozorenja i 
zaštitnu ogradu koja onemogućava pristup te su dali nalog za podupiranje spornog zida 
drvenim gredama.  

Obzirom da to zemljište nije u vlasništvu Grada Rijeke, 2017. godine sve je 
prijavljeno građevinskoj inspekciji, nakon čega se sljedeće tri godine utvrđivalo tko je 
vlasnik, da bi  2020. godine Grad Rijeka napokon ustanovio da je vlasnik Republika 
Hrvatska koja Gradu želi dati pravo uknjižbe na taj zid, ali bez prethodne sanacije, što Grad 
ne prihvaća jer smatra da bi Republika Hrvatska trebala popraviti taj zid.  

S obzirom na današnji datum i godinu te da rješavanje ovog slučaja traje već sedam 
godina, upitao je da li mora najprije netko poginuti da bi službe Grada Rijeke nešto 
poduzele?  

Isto pitanje se odnosi i na slučaj drugog zida u ulici Kalvarija, rješavanje kojeg traje 
već četiri godine. 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako su ova dva slučaja dokaz kako 
živimo u nefunkcionalnoj državi. Na prvom primjeru radi se o zidu koji je definitivno u 
vlasništvu Republike Hrvatske koja bi po Zakonu trebala skrbiti o svom vlasništvu i to je 
jedino što se od države i traži. U ovom slučaju radi se o zidu koji se nagnuo i prijeti 
stanovnicima grada Rijeke. To što netko u Ministarstvu to osporava i ne želi ništa učiniti, 
problem je nadležnog Ministarstva jer o vlasništvu treba brinuti. 

Drugi primjer se odnosi na privatnu okućnicu iz koje se zid nagnuo, a privatno 
vlasništvo je zaštićeno Ustavom i svatko je dužan brinuti se o svom vlasništvu. Nije točno 
da se četiri godine utvrđivalo o čijem se vlasništvu radi jer se to jasno zna i vidljivo je iz 
javno dostupnih podataka. U tom kontekstu i sada poziva one koji su odgovorni da pristupe 
sanaciji zida. Grad je učinio sve da osigura prostor oko zida kako se ne bi nekome nešto 
dogodilo te se nada da do toga neće doći, a Gradu ne preostaje ništa drugo nego da se 
poštuje zakon. Obaveza sanacije je teret onih koji upravljaju državnom imovinom, jer je riječ 
o državnom vlasništvu. 

 
VEDRAN VIVODA je iznio kako zaštitne ograde tamo više nema, što je vidljivo i iz 
fotografija koje je prikazao, tako da situacija predstavlja ugrozu za život. I u drugom slučaju 
nema nikakvih zaštitnih ograda niti upozorenja, a na zid je naslonjen i rukohvat. 

Čudno mu je da još od 2017. godine građevinska inspekcija nije donijela nalog da 
Grad može izvesti sanaciju, kao i da Grad od 2017. do 2022. godine nije pokušao dobiti 
odgovor građevinske inspekcije koja bi dala nalog da Grad napravi sanaciju i nakon toga 
uruči račun Republici Hrvatskoj. Isto tako smatra i da je Grad mogao taj zid uzeti u 
vlasništvo i obnoviti ga, obzirom da sve traje već sedam godina.  

Nada se da nije riječ o onome što se priča u kuloarima, da postoji sprega gradskih 
vlasti s određenim pročelnicima raznih inspekcija i da nije u tome problem te da se neće 
čekati sljedećih pet godina da se ta dva zida obnove. Što se tiče zida na Kalvariji, on je još 
uvijek u gradskom vlasništvu. 

 
7. IVA DAVORIJA je iznijela kako je prije nekoliko dana raspisan natječaj za projektno-
tehničku dokumentaciju vezano za nasipavanje obale ispred Praškog pristaništa odnosno 
ispred samog Metropolisa. To je projekt koji je sukladan važećem GUP-u i za ovu realizaciju 
će vjerojatno biti osigurana i sva potrebna sredstva. Ako planirano nasipavanje obale ide u 
korist građana i građanki Rijeke, to će biti tema o kojoj će se sigurno imati puno toga za 
reći. U ovom trenutku je važno da se tim nasipavanjem, uz skori dovršetak ceste D403, 
stvaraju svi preduvjeti da se Metropolis izuzme iz područja pomorskog dobra odnosno da 
postane prostor o kojem će brinuti Grad Rijeka, što je više puta najavljivano i što stoji u 
samom predmetu natječaja.  
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Obzirom na dinamiku planiranih radova, zanima je koji su točno koraci koje će 
gradska uprava i Gradonačelnik poduzeti da se dobro i na vrijeme pripreme na preuzimanje 
Metropolisa i da li već postoje neke ideje o tome kakav sadržaj bi u Metropolisu morao biti? 

 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je trenutno takvo stanje da su sva 
četiri skladišta Metropolisa na području lučkog područja i njima u ovom trenutku upravlja 
Lučka uprava, kao institucija i javna ustanova osnovana od strane države. U planu je da 
Zagrebačka obala kao prostor kontejnerskoga terminala zaživi negdje 2024. ili 2025. 
godine, ovisno o dinamici opremanja operativne obale i nabavci dizalica. Cesta D403, 
prema uvjeravanjima od strane investitora i izvođača, trebala bi biti u funkciji u lipnju 2023. 
godine, čime će se dobiti spoj Zagrebačke obale i Baračeve ulice sa čvorom Škurinje i 
Zvonimirovom ulicom, s jednim novim raskrižjem. Paralelno s tim ide i projektiranje čvora 
Škurinje jer će veliki i značajni dio prometa preuzeti cesta D403 čime će se opteretiti čvor 
Škurinje, koji u sadašnjoj prometnoj situaciji ne bi mogao prihvatiti sav promet koji dolazi sa 
Zagrebačke obale, a naročito kada ona bude u funkciji. Zajedno s tim ide izrada prometne 
studije za nastavak ceste D403 i spajanje te ceste sa trgom na Žabici, čime bi nastao prsten 
oko Rijeke, nakon čega bi se riješili mnogi prometni problemi u Gradu za buduća desetljeća. 

U prostoru Metropolisa jedan dio koncesije imaju Maerska i NA Logic, koji su dali 
ponudu za koncesiju koju je raspisala Vlada Republike Hrvatske, pa će u jednom dijelu 
Metropolisa biti njihovi uredi, uprava i poslovni prostori. To je dio jednoga skladišta. On 
osobno je s ravnateljem Lučke uprave obišao čitavo lučko područje, uključujući i zgrade 
Metropolisa, koje su u vrlo dobrom stanju. Gledajući građevinski i arhitektonski, to su 
zgrade koje imaju izuzetno veliku nosivost, preko 3.500 kg po m2, a služile su kao skladišta 
za teret.  

Intencija je da Grad u nekoj budućnosti stekne u vlasništvo prostore Metropolisa, za 
koje će naći najbolju namjenu. Ona je višestruka jer su skladišta u relativno dobrom stanju, 
iako iziskuju i određena ulaganja, kako u opremu, tako i u sve one instalacije koje su 
potrebne. Međutim, to je jedan dio grada koji će se revitalizirati stavljanjem u funkciju 
skladišta Metropolisa, koji imaju i značajnu povijesnu i urbanističku vrijednost za grad i dio 
su industrijske baštine. Promišljanja idu od prostora koji može biti upotrijebljen i za 
stanovanje i za razne druge javne namjene. To će sigurno ići fazno, jer je taj prostor jako 
velik, dugačak je oko kilometar i širok nekih 200m, gotovo kao cijelo Korzo. Smatra da ne bi 
bilo loše da se organizira obilazak tog prostora za gradske vijećnike, kako bi se i sami 
uvjerili u trenutno stanje.  

Trenutno Maerska i NA Logic intenzivno rade na pripremi za stavljanje terminala u 
funkciju, a kako se i na internetu može vidjeti, raspisali su i natječaje za posao. U prvoj fazi 
zaposlit će oko 100 ljudi. Preduvjet stavljanja tog područja u funkciju je izgradnja dvotračne 
željeznice kroz Rijeku, od Šapjana do Kukuljanova, što će uvelike redefinirati i javni gradski 
prijevoz, jer postoji mogućnost da i željeznica ima neku stanicu na tom prostoru. U svakom 
slučaju, taj prostor treba pametno osmisliti prije stavljanja u funkciju. 

 
IVA DAVORIJA je dodala kako će za takav prostor trebati ozbiljno razmisliti o načinu 
prenamjene cijele infrastrukture i kako osigurati sredstva za takvu prenamjenu. Što se tiče 
stambenog rješenja, nije sigurna koliko je ta namjena dobra u kombinaciji s kontejnerima 
koji će se nalaziti ispred tog prostora, obzirom da se građani i građanke Rijeke već sada 
žale na buku koja proizlazi s kontejnerskog terminala Brajdica. Podržava prijedlog za 
obilazak tog prostora. 

 
8. NEBOJŠA ZELIČ je, vezano za predviđeni STEM park na Klobučarićevom trgu, za koji 
su iz Europskog socijalnog fonda predviđena sredstva u vrijednosti od nekih 906 tisuća 
kuna, upitao da li će taj projekt biti realiziran do kraja lipnja ove godine, kako je to projektom 
predviđeno, a ukoliko neće, interesira ga koji su problemi u realizaciji tog projekta?  

 
Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je odgovorila da je, ukoliko se radi o STEM 
parku na Klobučarićevom trgu, odgovor potvrdan. 
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9. ŽELJKO JOVANOVIĆ je kazao kako su uspješno privedeni kraju razgovori sa riječkim 
vatrogascima s kojima je, na zadovoljstvo svih Riječanki i Riječana, postignut dogovor. 

Zanima ga što je u tom dogovoru, te smatra da bi bilo dobro da Gradonačelnik 
informira članove Gradskog vijeća i o tome što zapravo donosi novi Pravilnik o radnim 
mjestima profesionalnih vatrogasaca, kojim će se propisati koeficijenti složenosti radnih 
mjesta u skladu s novim Zakonom o vatrogastvu. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da je dogovor postignut i da je jutros 
potpisan kolektivni ugovor s predstavnicima sindikata Javne vatrogasne postrojbe i 
zapovjednikom Javne vatrogasne postrojbe, uz predstavnike medija i predstavnike 
vatrogasaca. Nakon višestrukih rundi pregovora, postignuto je zajedničko rješenje, iako su 
obje strane jednako nezadovoljne, ali na opće zadovoljstvo. Nađeno je kompromisno 
rješenje, koje će u određenom dijelu zahtijevati i rebalans proračuna negdje polovicom 
godine, budući da ta sredstva u ovom trenutku u Proračunu nisu osigurana. 

Zahvaljuje se vatrogascima koji su izlazili na intervencije i tijekom štrajka, što je i 
njihova zakonska obaveza. Žao mu je da je do štrajka došlo, no legitimna industrijska akcija 
predstavnika sindikata bila je u ovom slučaju neminovna.  

Što se tiče Pravilnika o materijalnim pravima vatrogasaca, kojim Hrvatska 
vatrogasna zajednica nastoji nametnuti financijske i materijalne obveze gradovima i 
općinama koji su osnivači javnih vatrogasnih postrojbi, to je kao da netko drugi uređuje 
stanje u tvrtki u kojoj je netko drugi vlasnik, budući da su obaveze u potpunosti na strani 
proračuna Grada Rijeke, a netko drugi propisuje koeficijente i osnovicu za plaće 
vatrogasaca. Osobno nema ništa protiv povećanja plaća vatrogasaca, jer smatra da je to 
odgovoran, složen i zahtjevan posao u kojem je počesto i glava u torbi. Cijeni ljude koji se 
bave tim odgovornim poslom, ali s druge strane mora biti odgovoran i prema ostalim 
proračunskim korisnicima i prema realizaciji Proračuna Grada Rijeke, kojeg je usvojilo 
Gradsko vijeće u 12.-tom mjesecu.  

Ovaj kolektivni ugovor vrijedi do donošenja tog pravilnika. Faza savjetovanja sa 
zainteresiranom javnošću je prošla, održano je predsjedništvo Udruge gradova i on je kao 
potpredsjednik inicirao tu temu, nakon čega je jednoglasno donesen zaključak 
predsjedništva Udruge gradova, kojim je zatražen sastanak s predstavnicima Hrvatske 
vatrogasne zajednice, premijerom i predstavnicima Vlade i resornih ministarstava, obzirom 
da će to imati utjecaj na sve proračune u Republici Hrvatskoj. Nemoguće je da netko kreira 
materijalna i radna i financijska prava, a da ne osigurava za to potrebita sredstva. Ponovio 
je da on nema ništa protiv pravilnika, ali onaj koji donosi pravilnik i uvodi u njega određene 
obveze koje su financijske prirode, mora za to osigurati i sredstva. 
 
10. DUŠKO MILOVANOVIĆ je, vezano za novi kvart kulture, iznio kako je Dječja kuća 
nedavno proslavila prvi rođendan pa je upitao da li je Grad Rijeka zadovoljan prvom 
godinom rada te kuće koja je privukla veliki broj mladih koji su u ovih godinu dana tamo 
pronašli svoj interes. Znači, da li je Grad zadovoljan s navedenim programima i da li je to 
opravdalo značajna ulaganja u tu kuću i sve ostale zgrade koje će uskoro biti gotove. 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je prije neki dan vrlo efektno 
proslavljen prvi rođendan Dječje kuće, odnosno građevine koja je otvorila svoja vrata 
najmlađim sugrađanima u Art kvartu, koji polako poprima svoj konačno zamišljeni izgled. 
Uređen je dio javnih površina, u Palači Šećerane otvoren je Muzej grada Rijeke, a jedan od 
najvrjednijih objekata je definitivno Dječja kuća, koja je zaživila među sugrađanima. Poznato 
je da tamo djeluju gradske ustanove u kulturi, od Art-kina do Gradske knjižnice, koja je tamo 
otvorila knjižnicu za najmlađe sugrađane, što se pokazalo vrlo dobrim potezom. Bilo je 
preko 37 tisuća posudbi knjiga, a izvedeno je oko 215 predstava i projekcija Art-kina i  
mnoge radionice, a u prizemlju je iznajmljen i prostor za ugostiteljski objekt.  

Nada se da će dolaskom lijepog vremena u proljetnim i ljetnim mjesecima doći do 
još većeg korištenja Dječje kuće od strane djece i zadovoljnih roditelja. Najavio je kako je 
pred  raspisivanjem i javna nabava za uređenje ostatka javnih površina oko Gradske 
knjižnice koja je pred završetkom, uz sve probleme s kojima se susreću, a koji se 
prvenstveno odnose na cijene čelika i materijala, kao i izvođače, te ugovorenih cijena i 
trenutne cijene materijala na svjetskom tržištu. Rođendan je protekao u vrlo dobrom tonu 
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odnosno u jednom novom ritmu. Sva događanja bila su od jutra do navečer, a i osobno je 
prisustvovao gašenju svjećice na rođendanskoj torti. Izrazio je osobno zadovoljstvo prvom 
godinom rada i nada se da će se aktivnosti nastaviti kako je to i planirano u godinama koje 
dolaze. 
 
11. NADJA POROPAT je upitala Gradonačelnika što Grad Rijeka čini za izbjeglice iz ratom 
zahvaćene Ukrajine? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je rat u Ukrajini, koji sad traje već 
više od mjesec dana, pokrenuo ogromnu humanitarnu katastrofu, neviđenih razmjera i 
praktički je cijela Europska unija izložena izbjegličkom valu. Sada se radi već o preko četiri 
milijuna izbjeglica, desetini stanovništva Ukrajine i naravno da u toj humanitarnoj katastrofi 
koja je zadesila čitavu Europu niti Rijeka nije iznimka. Trenutno se na području Grada nalazi 
preko 200 građana iz Ukrajine i Grad je donio određeni set mjera u koordinaciji sa Stožerom 
civilne zaštite PGŽ i RH-e, vodeći računa o nekim europskim direktivama koje su donesene 
na razini Europske komisije oko pomoći ljudima u nevolji. Sjećanja na izbjeglički prognanički 
val za vrijeme Domovinskog rata itekako su još svježa i Hrvatska zna kako se u tim 
situacijama postaviti, pa tako i Rijeka. Rijeka je osigurala ono što se moglo, pa su se u 
Odluku o socijalnoj skrbi uključilo i raseljene osobe s područja Ukrajine. Uglavnom je riječ o 
ženama i djeci i takva situacija zahtijeva posebno osjetljiv pristup, naročito kod integracije 
djece u odgojno-obrazovni sustav. Za sada je oko desetak učenika upisano u riječke 
osnovne škole na području grada Rijeke, a jedno dijete u jaslički program Dječjeg vrtića 
Rijeka.  

Država je donijela i odluku o zbrinjavanju odnosno najmu stanova za raseljene 
osobe, pa se grad uključio i u taj javni poziv. Osiguran je i besplatan javni prijevoz u KD 
Autotrolej za sve one koji dokažu status izbjeglica, o čemu vodi računa Ministarstvo 
unutarnjih poslova, a kroz Socijalni program provodi se i drugi dio mjera. Čini se sve ono što 
je u ovom trenutku moguće.   

Na žalost, iz medija je vidljivo da za sada ratni sukobi ne jenjavaju i da se izbjeglički 
val povećava ali se nada da će se u koordinaciji s nacionalnim i županijskim stožerom znati 
odgovoriti izazovima koji predstoje, posebice u kontekstu predstojeće turističke sezone. 
 
12. DANIJELA BRADAMANTE je iznijela kako je Rijeka nedavno preuzela titulu Europskog 
grada sporta za 2022. godinu, pa je interesira što Rijeka može očekivati tijekom ove godine 
u provođenju sportskih aktivnosti i na koji način će se predstaviti Rijeku kao grad velike 
sportske tradicije i iznimno nadarenih sportašica i sportaša, počevši od onih najmanjih pa 
do seniora i sportskih veterana?  
 
Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je odgovorila da je prije nekoliko dana 
Rijeka dobila titulu Europskog grada sporta, koju je dodijelio ACES Europe. Radi se o 
neprofitnoj organizaciji sa sjedištem u Bruxellesu i prvi put je dodjeljivanje nagrade bilo u 
Torinu, jer se do tada nagrada dodjeljivala u Europarlamentu. Rijeka je nagradu osvojila u 
kategoriji gradova koji imaju između 25 i 500 tisuća stanovnika. Prije toga, titulu Europskog 
grada sporta u Republici Hrvatskoj su nosili Sisak 2019., Čakovec 2020. i Zadar 2021. 
godine. Uz Grad Rijeku ove godine titulu sporta županije nosi Međimurska županija.  

Smatra važnim istaknuti da bez sportašica i sportaša Grada Rijeke, koji doista rade 
u Rijeci na načelima odgovornosti i sporta i bez Riječkog sportskog saveza, Rijeka ne bi 
dobila to značajno priznanje. Tu titulu Rijeka je zaslužila prvenstveno zbog dosadašnjih 
postignuća koja se odnose na politiku Grada i njegovu sportsku organizaciju te, kao što je 
već navela, rad sportašica i sportaša svih riječkih klubova. 

Istaknula je kako će se u 2022. godini održati brojna sportska događanja, a svi se 
nadaju da će pandemija popustiti i da neće ugroziti predstojeća događanja jer su ljudi željni 
bavljenja sportom, što je izuzetno važno za mentalno zdravlje. Prije nekoliko tjedana u 
Rijeci se održalo finale kupa u košarci Krešimir Ćosić što je izazvalo veliki interes građana i 
građanki, održan je međunarodni plivački miting, slijedi košarkaški turnir Kvarnerska rivijera, 
utrka Homo si teć, regata Fiumanka, nogometni turnir Orijent kup itd.  
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Odžat će se brojna sportska događanja kojima će se popratiti 2022. godina, godina 
sporta, pa je pozvala sve da poprate sva međunarodna natjecanja i događanja u Rijeci i da 
pokažu sportski navijački duh koji je uvijek prisutan u gradu Rijeci. 
 
13. KRISTIANA ČARAPIĆA zanima u kojem smjeru ide realizacija Dukićeve ulice i da li su 
riješeni svi imovinsko-pravni odnosi kako bi realizacija tog projekta pratila završetak 
izgradnje bolnice za majku i dijete?  
 
Zamjenik Gradonačelnika GORAN PALČEVSKI je odgovorio kako je na sastanku u 
Gradu sa svojim suradnicima 25. ožujka o.g. detaljno objasnio o čemu se radi. Kada je 
preuzeo ovu funkciju, preuzeo je i projekt Dukićeve ulice odnosno izgradnje nove bolnice 
koji se može podijeliti u dva dijela, jedan je problem imovinsko-pravnih odnosa, a drugo su 
komunalni problemi odnosno izgradnja Dukićeve ulice.  

Može se reći da su imovinski pravni odnosi skoro došli do kraja i da se čekaju samo 
još dva potpisa iz dva ministarstva. 

Drugo, izgradnja Dukićeve ulice po lokacijskoj dozvoli predviđa se u dvije faze. Prva 
faza odnosi se na Dukićevu ulicu koja ide od Kampusa prema rotoru odnosno prema ulici 
Tome Strižića. Druga faza je izgradnja rotora koji bi riješio problem svih sudionika u 
prometu. 

Problem je nastao što u idućih godinu dana u isto vrijeme po Dukićevoj ulici treba 
povući toplovod i nakon toga vodovod i kanalizaciju iz domene europskog projekta. Kako se 
ne bi dogodila trostruka prekopavanja, održani su brojni sastanci ili koordinacije, te se 
zahvalio na suradnji pročelnicima gradske uprave koji su u to bili uključeni i što je na kraju 
postignut dogovor na zadovoljavajući način i za sada sve ide po planu. Planira se da će se 
u sedmom ili osmom mjesecu polagati toplovod, nakon toga vodovod i kanalizacija i nakon 
toga će se Dukićeva ulica asfaltirati. Siguran je da će otvorenje nove bolnice za majku i 
dijete, što se tiče imovinsko-pravnih odnosa odnosno komunalne infrastrukture, biti potpuno 
i zaokruženo. 
 
14. PETAR PETRINIĆ je iznio kako je i nedavno u Gradu Rijeci u posjetu bio 
Gradonačelnik Osijeka, grada u kojem je Kazalište u suvlasništvu i koje sufinancira 
Osječko-baranjska županija. Navedeno nije slučaj u riječkom kazalištu, a prema trenutno 
dostupnim informacijama, Županija ne pokazuje interes za suvlasništvo u Kazalištu. 
Obzirom na navedeno, upitao je koliki je omjer sufinanciranja u riječkom kazalištu od strane 
Grada, koliki od Županije i koliki od strane države? Ujedno je upitao koliki dio sufinanciranja 
u kulturi Grada Rijeke otpada na financiranje Kazališta?  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako je pitanje financiranja HNK Ivana pl. 
Zajca u Rijeci tema koja je malo uzburkala kulturnu scenu u Rijeci i drago mu je da je to 
tako i da je posjet Gradonačelnika Osijeka rezultirao medijskim napisima. Zakon o 
kazalištima je propisao da je zagrebačko kazalište sufinancirano od strane države. Osnivač 
Osječkog kazališta je Županija osječko-baranjska, a splitsko i riječko kazalište prepušteni su 
financiranju iz lokalnih proračuna odnosno proračuna Grada Rijeke i Grada Splita i to je 
jedno pitanje koje je razmatrano na zadnjoj premijeri opere koja je rađena u koprodukciji 
osječkog i riječkog kazališta, što je i bio neposredni povod za posjet gradonačelnika 
Osijeka, gospodina Radića.  

Održan je i sastanak intendanata svih navedenih kazališta, uključujući i kazalište u 
Varaždinu i Puli. U financiranje Kazališta u 2021. godini od strane Primorsko-goranske 
županije bilo je uloženo nekih 300 tisuća kuna, od strane Ministarstva oko tri milijuna, a udio 
Grada kao osnivača je bio 41 milijun kuna, a sveukupni Proračun Kazališta je bio oko 50 
milijuna kuna. Ako je proračun Odjela za kulturu u protekloj godini bio nekih 160 milijuna 
kuna, to iznosi nekih 32% proračunskih sredstava namijenjenih kulturi Grada Rijeke. 
Inicijativa koja je proizašla iz tog razgovora je da se pokuša naći zajednički jezik i progovori 
o temi financiranja kazališta, ne samo u Rijeci, nego i u cijeloj Hrvatskoj. Misli da bi bilo 
puno ravnopravnije da se jedan dio financiranja raspodijeli ravnomjerno između države, 
županije i grada, jer riječko kazalište ne posjećuju samo Riječanke i Riječani koji ovdje 
plaćaju prirez i porez, nego i ostali stanovnici Županije. 
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Pozdravlja suradnju između intendanata i pokušaj koprodukcije određenih programa, 
jer to u određenom dijelu smanjuje troškove. Smatra da predstoji dalek put do ulaska nekih 
drugih partnera u suosnivačka prava Kazališta. Drago mu je da su i neke od političkih opcija 
zastupljene u ovom Gradskom vijeću također artikulirale taj interes i to je jedan put na se 
mora ići zajednički, jer u Saboru nema dovoljno ruku da se promijeni trenutna situacija, no 
ako se ne pokuša ne može se ni uspjeti.  

Misli da to treba biti zajednički interes da se kroz zajedničku raspravu, kako na 
Gradskom vijeću, tako i na Županijskoj skupštini i u Saboru, dođe do nekih rješenja kojima 
bi  gradski proračun bio manje opterećen. 
 
15. DANIJEL IMGRUND se osvrnuo na već postavljeno pitanje na koje je Gradonačelnik 
više manje odgovorio, ali ga zanima da li je u biti inicijativa Gradonačelnika prema Županu 
Zlatku Komadini bila službena te da li postoji mogućnost da i u Rijeci zaživi taj osječki 
model financiranja, odnosno da li Primorsko-goranska županija ima interes ući u 
upravljačku, odnosno vlasničku strukturu HNK Ivana pl. Zajca?  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio da se radilo o neformalnom kontaktu, jer 
se on i Župan sastaju i komuniciraju vrlo često po cijelom nizu pitanja i može reći da je ta 
suradnja dobra. Misli da su vrata Županije otvorenija nego što su bila u nekom proteklom 
razdoblju i naravno da ta inicijativa nekad padne na plodno tlo, a nekad ne padne. Župan se 
javno očitovao oko tog pitanja i otklonio tu mogućnost, za sada. Zahvaljuje se Županiji na 
sufinanciranju do sada, iako misli da je ono neadekvatno razmjeru potreba Kazališta i 
publike, koja definitivno dolazi i iz ostatka Županije. 

Trebalo bi naći model u kojem bi ravnopravnije bili raspodijeljeni prihodi na razini 
Ministarstva kulture gdje postoji interes za tako nešto, što je jasno komunicirao i nakon 
sastanka s osječkim gradonačelnikom. Ponovio je kako to nije lak niti jednostavan proces, 
jer je propisan Zakonom o kazalištima, a ne njihovim međusobnim dogovorom pa kad bi i 
postojao interes sa druge strane da se uđe u suvlasničku strukturu, to je puno složeniji 
proces.  
 
16. PETRA MANDIĆ je iznijela kako je prije tjedan dana u medijima pročitala da je 
Autotrolej objavio natječaj za deset kontrolora. Napominje da na njihovim stranicama stoji: 
zapošljavanje kontrolora uz osposobljavanje za vozače autobusa s napomenom da traže 
deset kandidata, da bi nezaposleni kandidati s kojima društvo sklopi sporazum za 
osposobljavanje zasnovali za to vrijeme radni odnos na radnom mjestu Kontrolora 2 do 
završetka programa osposobljavanja, a nakon završenog programa bili bi zaposleni kao 
vozači autobusa.  

Upitala je, obzirom da je radni odnos odnos u kojem fizička osoba – radnik za 
određenu plaću obavlja određene poslove, hoće li tih deset radnika obavljati poslove 
kontrolora ili je to fiktivno zapošljavanje i trošenje oko milijun kuna godišnje, odnosno u toj 
godini dana, koliko bi osposobljavanje trebalo trajati zbog sistematizacije i stjecanja uvjeta 
za vozača koji mora imati godinu dana iskustva. Za tih deset radnika bilo bi potrošeno točno 
924 tisuće kuna iz sredstava Autotroleja, koji se sufinancira iz gradskog proračuna. Zanima 
je da li bi to bili fiktivno potrošeni novci ili bi te osobe stvarno radile na mjestu kontrolora, a 
uz svoj posao bi se u tih godinu dana osposobljavale za mjesto vozača?  
 
Direktor KD Autotrolej ALBERTO KONTUŠ je odgovorio kako će ljudi raditi kao kontrolori, 
jer im nedostaju, a nema ni vozača. Stalno je otvoren natječaj za zapošljavanje vozača, koji 
se vrlo malo prijavljuju, pa su odlučili ponovno aktivirati program prekvalifikacije koji se 
intenzivno provodio u 2019. godini. Ovaj put bi ljudi koji se prekvalificiraju radili u Autotroleju 
kao kontrolori. Program kvalifikacije, ovisno o tome kakav je status kandidata odnosno što 
im nedostaje, da li samo D kategorija ili im nedostaje i nešto drugo, traje tri do šest mjeseci 
pa čak i duže, a u tom razdoblju bi radili kao kontrolori.  
 
PETRA MANDIĆ je dodala da bi ubuduće trebalo pažljivije sastavljati natječaj, jer iz teksta 
ovog natječaja proizlazi da ti ljudi nikada neće raditi kao kontrolori jer izrijekom piše: 
zasnovali bi radni odnos na određeno vrijeme do završetka programa osposobljavanja. 
Automatizmom se podrazumijeva da bi za vrijeme programa osposobljavanja bili zaposleni 
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kao kontrolori jer nemaju uvjete za vozača, a nakon što se osposobe onda bi postali vozači. 
Tako su to shvatili i određeni novinari koji su prenosili ove vijesti. Predlaže da drugi put 
objave natječaj za kontrolore i onda im sekundarno daju mogućnost prekvalifikacije, ako im 
kontrolori uopće trebaju, jer ovo izgleda kao fiktivni natječaj. 
 
17. MARIN RAČIĆ je iznio da je prije točno godinu dana donesena Odluka o izradi plana za 
uređenje zone Kostabela – Turanj koja je u GUP-u grada Rijeke vrlo jasno definirana kroz 
nekoliko pojmova. Riječ je o najvrjednijem gradskom prostoru za rezidencijalnu gradnju, 
autohtone prirodne vrijednosti, adekvatnu valorizaciju prostora ili organsko prožimanje 
arhitekture i prirode. GUP-om je određeno da je, prije provedbe mogućih arhitektonsko-
urbanističkih natječaja kao osnove za izradu planova užeg područja, u predmetnim zonama 
za neizgrađene dijelove građevinskog područja poželjno izraditi detaljne prostorne studije 
(obavezno za područje Turnja), kao najboljeg mehanizma i jamca u dobivanju 
arhitektonsko-urbanističkih rješenja najvišeg standarda. Isto tako, prioritetno je za područje 
Turnja izraditi prostorne studije koje će na nivou zone postaviti normative izgrađenosti, 
iskoristivosti te definirati disperziju i vrstu zelenila te javnih i društvenih djelatnosti. Rezultati 
tako koncipiranih studija poslužit će kao uvjet za izradu plana užeg područja.  

Nakon iznošenja citata iz GUP-a, postavio je pitanje da li su te navedene studije 
izrađene? Ako jesu, moli da mu se dostave jer ih nije pronašao na stranicama Grada 
Rijeke. Ako nisu izrađene, zanima ga zašto nisu jer su u tom slučaju preskočeni koraci koji 
su zacrtani GUP-om i koji su trebali prethoditi izradi plana užeg područja. 

Nadalje, zanima ga koji je projektni zadatak za izradu plana, koeficijenti izgrađenosti, 
zelenila i svega ostalog što čini projektni zadatak, koja je nacrtna dokumentacija ako postoji 
te tko izrađuje plan, točnije da li je angažiran neki projektant i temeljem koje odluke i 
ugovora. Zaključno je upitao zašto nije proveden arhitektonsko-urbanistički natječaj? 
Zatražio je da mu se dostavi pisani odgovor.  
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je iznio da  je doista riječ o jednoj od najvrjednijih 
prostornih zona na području grada Rijeke, koja je samo djelomično, u manjem dijelu 
urbanizirana. Riječ je o izuzetno atraktivnom prostoru tako da je potreban studijski pristup 
izradi urbanističkoga plana uređenja. Odjel za urbanizam i razvoj čini sve korake koji su 
navedeni i u Generalnom urbanističkom planu i u tijeku je dogovor oko mapiranja zelenih 
površina i mogućnosti izgradnje na tom području.  

Nisu mu poznati baš svi detalji tako da će se o pitanjima detaljnije očitovati u 
pisanom odgovoru. Ono što je bitno je da se nije stalo sa izradom plana i da će biti 
ispunjene sve zakonske pretpostavke od izrade plana, od javne rasprave, od mogućnosti 
sudjelovanja svih koji su zainteresirani (vlasnika zemljišta i svih koji planiraju određenu 
izgradnju).  

Radi se o rezidencijalnoj i malo kvalitetnijoj izgradnji na samome području, a vodit će 
se računa i o okolišnim uvjetima i o zelenilu koje prevladava trenutno na toj lokaciji.  
 
18. ROBERT SALEČIĆ je postavio pitanje vezano za korištenje atletske staze na Stadionu 
Kantrida. Iznio je da je općepoznati problem u gradu manjak igrališta za rekreativce, a dobio 
je i konkretnu pritužbu od strane sportaša iz atletskog kluba „Kvarner”, „Liburnija” Kantrida i 
Triatlon kluba „Rival”, koji treniraju na Stadionu Kantrida na atletskoj stazi u udarnim 
terminima. Uglavnom, desila se situacija o kojoj se priča u kuloarima da je određena 
skupina rekreativaca dobila jedan od udarnih termina, uslijed čega dolazi do opasnih 
situacija da u isto vrijeme neki profesionalni sportaši po atletskoj stazi trče pun gas, a da 
kraj njih trči gospođa koja se rekreativno bavi trčanjem, što je pohvalno, ali kojoj po 
njegovom mišljenju nije mjesto u udarnom terminu i kraj profesionalnih sportaša. U 
kuloarima se priča da je riječ o grupi „Torpedo Runners” kojoj je to „sređeno“ iz Ureda 
Grada. 

Zamolio je za informaciju da li postoji neki organizacijski plan kako se dodjeljuju ti 
termini i da li je istina da je taj termin stvarno „sredio“ netko iz Ureda Grada, jer mu to 
izgleda malo van pameti da se rekreativci miješaju sa sportašima u udarnim terminima. 
 
Zamjenica Gradonačelnika SANDRA KRPAN je, kao kao odgovorna osoba za resor 
sporta i tehničke kulture, ustvrdila da nitko iz Ureda Grada nije nikome ništa sredio.  
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Naravno da profesionalni klubovi, atletski klubovi koji djeluju na Stadionu Kantrida 
imaju prednost što se tiče termina. U onom trenutku kada postoje slobodni termini da na 
njima mogu trčati bilo koje udruge pa i „Torpedo Runners”, ili neka druga udruga ili građani, 
smatra da taj termin treba dati na korištenje.  

U interesu Grada je da Stadion i sportske terene koriste svi građani ovoga grada. 
Ono što će sada uslijediti je da se u dogovoru s pročelnikom Odjela za sport izvrše 
korekcije da profesionalni sportaši imaju prednost pred udrugama. Kada postoje slobodni 
termini, te će termine koristiti i udruge. Smatra da je to sve jasno i ona osobno kao 
zamjenica gradonačelnika koja je zadužena za resor sporta, svakodnevno dobiva brojne 
upite, ali ona, sasvim sigurno, u situacijama kada se klubovi prepiru, neće presuđivati kada 
netko smije ili ne smije koristiti određeni prostor. Smatra da sportaše treba krasiti sportski 
duh i tolerancija i da se međusobno moraju dogovoriti.  
 
ROBERT SALEČIĆ je dodatno pojasnio da nema ništa protiv rekreativaca i da je samo htio 
naglasiti da bi profesionalni sportaši trebali imati prednost i iznio da prihvaća dobiveni 
odgovor. 
 
19. SABINU MAROV zanima kada i što Grad Rijeka planira poduzeti po pitanju uređenja 
postojećeg bazena na Školjiću. 13. ožujka 2008. godine u Gradskoj vijećnici je prezentiran 
idejni projekt prenamjene postojećih bazena na Školjiću u rehabilitacijski centar. Obnovom 
tog kompleksa, grad Rijeka je srcu grada trebao dobiti jedinstveni prostor za rekreaciju, ali i 
za provođenje rehabilitacijskih programa namijenjenih osobama s invaliditetom, odnosno 
djeci s poteškoćama u razvoju. Budući da se nedavno spominjao plan premještanja 
Autotroleja na lokaciju na Mlaci, zanima je kakav je plan predviđen sada za Školjić. Budući 
da se pokreće i projekt Energane na tom istom potezu, upitala je kakva je onda vizija Grada 
za to područje Školjića, 14 godina nakon što je projekt prenamjene tog bazena prezentiran 
Gradskom vijeću? 
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da je vijećnica kao arhitektica vrlo dobro 
upoznata da su bazeni jedne od najsloženijih građevina, a kad kaže najsloženijih onda misli 
i najskupljih, kako za izgradnju, tako i za održavanje jer se u bazene ugrađuje cijeli niz 
opreme i radi se o značajnim investicijama. Činjenica je da je prostor sadašnjega bazena u 
vlasništvu Autotroleja i postoje, naravno, ideje o preseljenju autobaze, a sve povezano, 
naravno i sa gradnjom novog kolosijeka, to jest dvostrukoga kolosijeka kroz grad, gdje je 
jedna od centralnih stanica na toj željezničkoj pruzi definitivno i stanica na Školjiću.  

U ponedjeljak će biti održan sastanak s državnim tajnikom u Ministarstvu prometa 
vezan upravo uz tu problematiku, koja onda otvara tu perspektivu Školjića u jednoj široj 
viziji. Sama je spomenula i Energanu za koju su ugovoreni radovi u projektu vrijednom 
preko trideset milijuna kuna, potpisani su ugovori i nada se i uvjeren je da se realizacijom 
Energane dobiva jedan objekt, to jest građevina koja širi perspektivu i ostalog područja koje 
je sada u jednom dijelu neiskorišteno.  

Nakon preseljenja Autotroleja i zamjene tih nekretnina s nekom bazom Autotroleja, a 
razmatra se više lokacija za njen smještaj, moći će se eventualno pristupiti realizaciji ovog 
projekta. Ta prezentacija iz 2008. godine bila je u jednoj idejnoj fazi, kao projekt koji bi se 
trebao prijaviti na europske fondove. Nažalost, zbog kategorizacije jedinica lokalne 
samouprave određeni programi su Gradu Rijeci bili nedostupni. Nada se da će oni u 
narednom razdoblju biti dostupni i da će se to moći financirati europskim sredstvima, ali to u 
ovome trenutku ne može zasigurno reći. U svakom slučaju radi se o značajnim sredstvima 
koja za sada nisu predviđena u proračunu Grada, a realizacija tog projekta bi bila moguća 
samo i ako se osigura sufinanciranje iz EU fondova.  
 
20. MARIJAN ŠEGOTA je iznio kako 9. lipnja 2022. godine ističe građevinska dozvola za 
projekt rekonstrukcije i nadogradnje Hrvatskog društvenog kulturnog doma na Gornjoj 
Vežici, pa ga interesira kakvi su planovi za realizaciju tog projekta? 
 
Gradonačelnik MARKO FILIPOVIĆ je odgovorio kako će na ovo pitanje odgovoriti pisanim 
putem jer je riječ o složenoj problematici koja zahtijeva opširniji odgovor. 
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• DNEVNI RED  
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je prijedlog dnevnog reda 
dostavljen članovima Vijeća uz poziv za današnju sjednicu te da na prijedlog dnevnog reda 
nije podnesen prigovor. 

 
Zatim je predsjednica Gradskog vijeća objavila da je Gradsko vijeće usvojilo 

sljedeći  
D N E V N I   R E D 

 
1. Izbori i imenovanja 

Prijedlog odluke o razrješenju članice i imenovanju člana Odbora za javna 
priznanja Grada Rijeke 

2. Izvještaj o provedbi Akcijskog plana za mlade Grada Rijeke za 2021. godinu 
3. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o dodjeli nagrade Grada Rijeke 

„AmbasadoRI odgoja i obrazovanja“ 
4. Prijedlog odluke o pokretanju postupka izrade Strategije razvoja Urbane 

aglomeracije Rijeka za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine, Prijedlog 
odluke o pokretanju postupka izrade Komunikacijske strategije i 
Komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja Urbane aglomeracije 
Rijeka za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine i Prijedlog odluke o 
pokretanju postupka izrade Akcijskog plana za provedbu Strategije razvoja 
Urbane aglomeracije Rijeka za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine 

5. Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (k.č.br. 1783/2 
k.o. Sušak – Nova) 

6. Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (k.č.br. 1784 
k.o. Sušak – Nova) 

7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna 
Grada Rijeke za 2022. godinu 

8. Prijedlog izmjene Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na 
području grada Rijeke za razdoblje od 2020. do 2022. godine i Prijedlog 
izmjena Plana davanja koncesija na području grada Rijeke za 2022. godinu 

9. Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o davanju koncesije za posebnu 
upotrebu pomorskog dobra KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za gradnju 
kanalizacijskih kolektora na istočnoj strani grada Rijeke (područje Trsata i 
Pećina) i pripadajućih posebnih građevina 

10. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje i davanju jamstva za 
ispunjenje obveza TD Energo d.o.o.  

11. Prijedlog odluke o ukidanju statusa općeg dobra u k.o. Drenova 
12. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra u k.o. Rubeši 
13. Prijedlog detaljnog plana raspodjele financijskih sredstava unutar Programa 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2022. godinu 
14. Prijedlog odluke o pokretanju osnivanja Lokalne akcijske skupine u ribarstvu 
15. Izvješće o izvršenju programa i projekata te utrošku sredstava za financiranje 

redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanice Rijeka u 
2021. godini 

16. Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske 
službe spašavanja – Stanica Rijeka u 2022. godini 

17. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog 
otpada na području grada Rijeke. 
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Nakon što je objavila utvrđeni dnevni red sjednice, predsjednica Gradskog 
vijeća je obavijestila da će, sukladno dogovoru predsjednika klubova članova 
Gradskog vijeća, Gradsko vijeće raspravljati po izmijenjenom redoslijedu točaka 
utvrđenog dnevnog reda tako da će Gradsko vijeće točku 17. razmatrati kao točku 
11., a točke 11. do 16., kao točke 12. do 17. u redoslijedu točaka utvrđenog dnevnog 
reda današnje sjednice. 

Rad na sjednici se odvijao po izmijenjenom redoslijedu točaka dnevnog reda 
kako je navedeno u nastavku. 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su zaključci svih odbora 

koji su razmatrali materijale za ovu sjednicu dostupni članovima Gradskog vijeća u 
aplikaciji e-sjednice, o čemu su članovi Vijeća dobili obavijest mailom. 

 
TOČKA 1. 

Izbori i imenovanja 
Prijedlog odluke o razrješenju članice i imenovanju člana Odbora  

za javna priznanja Grada Rijeke 
 
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je pod ovom točkom 

dnevnog reda Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja utvrdio i dostavio Gradskom vijeću 
na razmatranje i usvajanje jedan prijedlog odluke. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, 

imenovanja i razrješenja Željko Jovanović. 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo sljedeću 
 

O  D  L  U  K  U 
o razrješenju članice i imenovanju člana Odbora 

za javna priznanja Grada Rijeke 
 

I. 
Razrješuje se Željka Matković dužnosti članice Odbora za javna priznanja 

Grada Rijeke. 
II. 

Za člana Odbora za javna priznanja Grada Rijeke imenuje se Stipo Karaula. 
 

III. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 

novinama Grada Rijeke". 
 

TOČKA 2. 
Izvještaj o provedbi Akcijskog plana za mlade Grada Rijeke  

za 2021. godinu 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 
odgoj i školstvo Sanda Sušanj. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Maša Magzan ispred Kluba NL 

Davora Štimca, Iva Davorija ispred Kluba vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija 
Kvarnera, Davor Štimac i Sabina Marov. 
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Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 6 suzdržanih) donijelo sljedeći 
 

z a k l j u č a k 
 

Prihvaća se Izvještaj o provedbi Akcijskog plana za mlade Grada Rijeke za 
2021. godinu. 

 
TOČKA 3. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o dodjeli nagrade Grada Rijeke  
„AmbasadoRI odgoja i obrazovanja“ 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (29 glasova za) donijelo Odluku o 

izmjenama Odluke o dodjeli nagrade Grada Rijeke „AmbasadoRI odgoja i 
obrazovanja“. 

 
TOČKA 4. 

Prijedlog odluke o pokretanju postupka izrade Strategije razvoja Urbane aglomeracije 
Rijeka za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine, 

Prijedlog odluke o pokretanju postupka izrade Komunikacijske strategije i 
Komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja Urbane aglomeracije Rijeka za 

financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine i 
Prijedlog odluke o pokretanju postupka izrade Akcijskog plana za provedbu 

Strategije razvoja Urbane aglomeracije Rijeka za financijsko razdoblje  
2021. – 2027. godine 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Sabina Marov ispred Kluba 

MOSTA, Petra Karanikić ispred Kluba SDP, Davor Štimac ispred Kluba NL Davora Štimca, 
Petra Karanikić i Davor Štimac te Gradonačelnik Marko Filipović. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za, 3 suzdržana) donijelo: 
1. Odluku o pokretanju postupka izrade Strategije razvoja Urbane aglomeracije 

Rijeka za financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine. 
2. Odluku o pokretanju postupka izrade Komunikacijske strategije i 

Komunikacijskog akcijskog plana Strategije razvoja Urbane aglomeracije Rijeka za 
financijsko razdoblje 2021. – 2027. godine. 

3. Odluku o pokretanju postupka izrade Akcijskog plana za provedbu 
Strategije razvoja Urbane aglomeracije Rijeka za financijsko razdoblje 2021. – 2027. 
godine. 

 
TOČKA 5. 

Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke  
(k.č.br. 1783/2 k.o. Sušak – Nova) 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Danijel Imgrund ispred Kluba 

vijećnika HDZ-a i Marin Račić ispred Kluba NL Davora Štimca. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (26 glasova za) donijelo Odluku o prodaji 

nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (k.č.br. 1783/2 k.o. Sušak – Nova). 
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TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke 

(k.č.br. 1784 k.o. Sušak – Nova) 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Vedran Vivoda ispred Kluba 

vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera i Gradonačelnik Marko Filipović. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Odluku o prodaji 

nekretnine u vlasništvu Grada Rijeke (k.č.br. 1784 k.o. Sušak – Nova). 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Rijeke za 2022. godinu  
 

U raspravi je sudjelovala članica Gradskog vijeća Petra Karanikić ispred Kluba SDP. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 3 suzdržana) donijelo Odluku o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Rijeke za 2022. 
godinu. 

 
TOČKA 8. 

Prijedlog izmjene Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području 
grada Rijeke za razdoblje od 2020. do 2022. godine i Prijedlog izmjena Plana davanja 

koncesija na području grada Rijeke za 2022. godinu 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Adrijano Rogić ispred Kluba 

vijećnika HDZ-a, Petar Petrinić ispred Kluba SDP, Adrijano Rogić i Vedran Vivoda te 
Gradonačelnik Marko Filipović. 

 
Rezultat glasovanja:  
1. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (27 za, 3 suzdržana) donijelo 

Izmjenu Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija na području grada 
Rijeke za razdoblje od 2020. do 2022. godine. 
 2. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (26 za, 3 suzdržana) donijelo Izmjene 
Plana davanja koncesija na području grada Rijeke za 2022. godinu. 

 
TOČKA 9. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopuni Odluke o davanju koncesije za posebnu 
upotrebu pomorskog dobra KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za gradnju 

kanalizacijskih kolektora na istočnoj strani grada Rijeke (područje Trsata i Pećina)  
i pripadajućih posebnih građevina  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 

komunalni sustav Maja Malnar. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Iva Davorija ispred Kluba vijećnika 

Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera i Duško Milovanović ispred Kluba SDP. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Odluku o 

izmjenama i dopuni Odluke o davanju koncesije za posebnu upotrebu pomorskog 
dobra KD Vodovod i kanalizacija d.o.o. za gradnju kanalizacijskih kolektora na 
istočnoj strani grada Rijeke (područje Trsata i Pećina) i pripadajućih posebnih 
građevina. 
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TOČKA 10. 
Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za zaduženje i davanju jamstva za 

ispunjenje obveza TD Energo d.o.o. 
 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je pročelnica Odjela gradske uprave za 

komunalni sustav Maja Malnar. 
 
Predsjednica Odbora za proračun i financije Tajana Masovčić dodatno je izvijestila 

Gradsko vijeće da je taj Odbor jednoglasno podržao Prijedlog odluke. 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Nebojša Zelič ispred Kluba 

vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera, Duško Milovanović ispred Kluba SDP, 
Josip Ostrogović ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Davor Štimac ispred Kluba NL Davora 
Štimca, Josip Ostrogović,  Duško Milovanović, Vedran Vivoda, Marin Račić, Štefica Jagić 
Rađa, Adrijano Rogić i Petra Mandić, pročelnica Odjela gradske uprave za komunalni 
sustav Maja Malnar i direktor TD Energo d.o.o. Sanjin Kirigin. 

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (23 za, 7 suzdržanih) donijelo Odluku o 

davanju suglasnosti za zaduženje i davanju jamstva za ispunjenje obveza TD Energo 
d.o.o. 

TOČKA 11. 
Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada  

na području grada Rijeke 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su amandmane na 
Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 
području grada Rijeke podnijeli članovi Gradskog vijeća Vedran Vivoda i Robert Salečić 
(zajednička 3 amandmana), Klub vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera (4 
amandmana), Klub MOSTA (1 amandman) i Klub PGS-LABURISTI (1 amandman) te da su 
amandmani dostavljeni članovima Vijeća i Gradonačelniku kao predlagatelju. 

Predsjednica Vijeća je nadalje izvijestila da je Gradonačelnik dostavio Gradskom 
vijeću pisano očitovanje na sve podnesene amandmane koje je dostavljeno članovima 
Gradskog vijeća. 

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijeli su Gradonačelnik Marko Filipović i 

pročelnica Odjela gradske uprave za komunalni sustav Maja Malnar. 
Gradonačelnik Marko Filipović je, u okviru uvodnog izlaganja, iznio da je, kako je 

navedeno i u njegovom pisanom očitovanju, prihvatio sva četiri amandmana Kluba vijećnika 
Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera i amandman  Kluba PGS-LABURISTI, dok ostale 
amandmane nije prihvatio.  
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Vedran Vivoda ispred Kluba 
vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera, Josip Ostrogović ispred Kluba vijećnika 
HDZ-a, Petra Mandić ispred Kluba MOSTA, Iva Rinčić ispred Kluba NL Davora Štimca, 
Kristian Čarapić ispred Kluba SDP, Tea Mičić Badurina ispred Kluba PGS-LABURISTI, 
Vedran Vivoda, Duško Milovanović, Josip Ostrogović, Kristian Čarapić, Iva Rinčić, Nebojša 
Zelič, Adrijano Rogić, Petra Mandić i Štefica Jagić Rađa, Gradonačelnik Marko Filipović te 
završno Adrijano Rogić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Iva Rinčić ispred Kluba NL Davora 
Štimca i Vedran Vivoda ispred Kluba vijećnika Možemo!, Akcija mladih i Unija Kvarnera. 

 
Nakon rasprave, prije prelaska na glasovanje, predsjednica Gradskog vijeća Ana 

Trošelj je izvijestila da su amandmani s kojima se suglasio Gradonačelnik postali sastavni 
dio Prijedloga odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 
području grada Rijeke te da će se glasovati o amandmanima s kojima se Gradonačelnik 
nije suglasio (4 amandmana) i to prema redoslijedu članaka Prijedloga odluke na koju se 
odnose. 
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Rezultati glasovanja: 
 
I.  
1. Amandman broj 1. članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, u 

tekstu kako je dostavljen članovima Vijeća, Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova 
za, 14 glasova protiv, 2 glasa suzdržana). 

2. Amandman broj 2. članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, u 
tekstu kako je dostavljen članovima Vijeća, Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova 
za, 16 glasova protiv). 

3. Amandman Kluba MOSTA, u tekstu kako je dostavljen članovima Vijeća, 
Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova za, 16 glasova protiv). 

4. Amandman broj 3. članova Vijeća Vedrana Vivode i Roberta Salečića, u 
tekstu kako je dostavljen članovima Vijeća, Gradsko vijeće nije prihvatilo (15 glasova 
za, 14 glasova protiv, 2 glasa suzdržana). 

 
II. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za, 15 protiv) donijelo Odluku o 

načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području grada 
Rijeke. 

TOČKA 12. 
Prijedlog odluke o ukidanju statusa općeg dobra  

u k.o. Drenova 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (30 glasova za) donijelo Odluku o ukidanju 

statusa općeg dobra u k.o. Drenova. 
 

TOČKA 13. 
Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra  

u k.o. Rubeši 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (30 glasova za) donijelo Odluku o ukidanju 

statusa javnog dobra u k.o. Rubeši. 
 

TOČKA 14. 
Prijedlog detaljnog plana raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih 

potreba u tehničkoj kulturi Grada Rijeke za 2022. godinu 
 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (30 glasova za) donijelo Detaljni plan 

raspodjele financijskih sredstava unutar Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi 
Grada Rijeke za 2022. godinu. 

 
TOČKA 15. 

Prijedlog odluke o pokretanju osnivanja  
Lokalne akcijske skupine u ribarstvu 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (30 glasova za) donijelo Odluku o 

pokretanju osnivanja Lokalne akcijske skupine u ribarstvu. 
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TOČKA 16. 

Izvješće o izvršenju programa i projekata te utrošku sredstava za financiranje 
redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanice Rijeka  

u 2021. godini 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (30 glasova za) donijelo zaključak kojim je 

prihvaćeno Izvješće o izvršenju programa i projekata te utrošku sredstava za 
financiranje redovite djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanice Rijeka 
u 2021. godini. 

 
TOČKA 17. 

Prijedlog programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe 
spašavanja – Stanica Rijeka u 2022. godini 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (31 glas za) donijelo Program javnih 

potreba za obavljanje djelatnosti Hrvatske gorske službe spašavanja – Stanica 
Rijeka u 2022. godini. 

 
Sjednica je zaključena u 16,55 sati. 
 
 

 
 

    Tajnica               Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

   Mirna Pavlović - Vodinelić     Ana Trošelj 
 

 
 


